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Het gebruik van LED-verlichting op de sportvelden van de gemeente Dalfsen draagt bij aan 
onze duurzaamheidsdoelstellingen. Het College heeft eerder al aangegeven dat ze hier actief 
mee bezig is om dit in de gemeente Dalfsen te realiseren. Een streven dat we als VVD 
natuurlijk ondersteunen. 
 
We zijn benieuwd naar de status. Kunt u aangeven hoever u bent? Wanneer zijn de 
sportvelden van de gemeente Dalfsen over op LED-verlichting? Welke rol speelt de 
gemeente hierin? 
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Beantwoording vraag: 
Zoals u aangeeft, is op initiatief van de gemeente gesproken met verschillende 
sportverenigingen over het verlichten van de velden met LED-lampen. Dit vanuit een aantal 
praktische voordelen die LED biedt ten opzichte van de meer conventionele verlichting: 
goedkoper, geeft minder strooilicht en is flexibeler in het gebruik. En, niet onbelangrijk, het 
levert ook nog eens een bijdrage aan onze duurzaamheidsdoelstelling. 
 
Op 6 december 2017 zijn de sportverenigingen uitgenodigd voor een informerende 
bijeenkomst. Tijdens deze bijeenkomst zijn de mogelijkheden van het verLEDden, de 
mogelijke deelname door de verengingen, de verwachte kosten en de mogelijke 
terugverdientijden aan de orde geweest, inclusief de subsidie die het rijk hiervoor heeft. 
Afgesproken is dat vooruitlopend op definitieve besluitvorming van de verenigingen een 
subsidie zou worden aangevraagd. Op 2 januari is de subsidieaanvraag verzonden. 
 
Op dit moment wordt onderzocht welke vervanging daadwerkelijk zinvol is. Hierbij speelt de 
intensiteit van het gebruik van de velden en daaraan gekoppeld het energieverbruik, de 
hoogte van de investering en de wijze van financieren een rol.  
 
Het streven is om het volgende winterseizoen gebruik te kunnen maken van LED-verlichting. 
 
 


